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Pitanje broj 35/09

Pitanje:  Postoji li uopšte rješenje za rekonstrukciju GRAS-a ili je došlo vrijeme 
da sami sebi priznamo das mo izgubili bitku za ovo preduzeće?

Obrazloženje:  Na našu žalost Sarajevo ima puno problema sa javnim prevozom.
Opće poznato je da se građani Sarajeva susreću sa problemima kao što su : 
neredovne linije, saobračajne linije koje ne funkcionišu nikako, voze se u 
autobusima koji su stariji od 20 godina i svakog trenutka očekuju kada će se 
neki od autobusa zapaliti i time prouzrokovati nenadoknadivu štetu.

Kantonalno javno preduzeće GRAS je  već 20 i više godina jedno od najvećih 
gubitnika i crna rupa u koju se slijeva velika suma novca građana Kantona 
Sarajevo. Bez obzira na promjene menadzmenta koje se dešavaju svake godine 
pa ponekad i dva puta godišnje ovo preduzeće ide unazad umjesto naprijed. Ima 
li smisla  dalje ulagati u nešto što je neodrživo?
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